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ČESKO: Po lékařích a právnících se začali probouzet i někteří politici. Naopak šiřitelé lží už
občas dostávají strach a takového profesora Flégra dokonce někdo prohodil plotem. Jestliže se zvedá
vlna odporu proti opatřením vlád napříč Evropou a my se o tom nedozvídáme, pak za to můžeme
poděkovat našim mainstreamovým médiím, také vlastním pravidlům společností Google, Youtube,
Facebook, cenzorům srocujících se na serverech typu Manipulátoři.cz a jim podobným a tvrdícím, že
lidé pátrající po skutečné pravdě jsou hloupými konspirátory. Důvěřivci sedící před obrazovkou pak
šíří dezinformace podsouvané nám moderátory a jejich hosty. Co můžeme očekávat od jednoho z
hlavních propagátorů vakcinace Smejkala, který je zainteresován přímo na byznysu s
experimentálními mixy a zároveň sedí v poradním vládním týmu zabývajícím se vakcinací? Měl by
snad jít proti vlastnímu zaměstnavateli, od něhož dostává bohatý bakšiš?

Petr Smejkal na si Nově v ranním pořadu Snídaně s Novou notoval s moderátorem Mádrou.
Vakcína je dle nich bezesporu účinná a její fungování je delší než přirozeně získané protilátky. To
říkají v době, kdy je v nemocnicích hospitalizováno plno lidí, z nichž polovina má minimálně 1 dávku
nějaké pseudovakcíny v sobě. Nedejte se mást čísly, protože za neočkované jsou vnímáni ti bez tzv.
ukončeného očkování, což byly doposud lidé s 2 dávkami mRNA směsi, a i těm už brzy bude smutno,
protože aby splňovaly nově nastavené normy, budou muset opět do centra vpichu. Navíc prospěchář
Smejkal přidal názor, že covid prostě nezmizí a lidé se budou muset očkovat každý rok před
začátkem chřipkové sezóny. Těm, kterým to pálí, se prý bude zdát rozumné dát si i očkovací látku
proti chřipce. O té víme, že nijak zvláště nepomáhá a plno lidí po ní zažilo skutečně výživnou virózu,
která je přivedla na pokraj smrti. A někteří z nich klepali na dveře Chárona , aby je převezl přes řeku
Styx.

Nechme však řeckou mytologii, skutečností je to, že propagátoři vlastního byznysu už ani
neskrývají, že se pojede dál a stále dokola, přičemž je otázka času, kdy si to začnou občané
platit. Ve Francii už nakoupili tolik dávek, že to vychází na 1x měsíčně. Ptáme se tedy, kde je ta
dlouhodobá ochrana organismu, když hodnoty hovořící o přítomnosti přirozených protilátek po
prodělání covidu stoupají i po delší době (po roce), zatímco půl roku po aplikaci mRNA mixu nejsou
žádné? Smejkal a další jsou tak usvědčení ze lži. Obejde se to bez trestu, nebo si na něj, Kubka,
Duška, Prymulu, Vojtěcha, Maďara, Chlíbka, Hořejšího a další také někdo počká a vezme je lopatou
po těch jejich usměvavých tvářích? A to mají v plánu začít ten hnus pouštět do dětí. To by už opravdu
přežít nemuseli, protože kdo jiný, než rodiče by měl bránit své děti. Je třeba si znovu uvědomit, že
hlavní propagátoři vakcinace jsou s ní ekonomicky spojení. Bylo by zajímavé zjistit, kolik z nich v
sobě mRNA pseudovakcínu má a jak často si chodí pro posilovací dávku, případně čeho. To platí i pro
moderátory a některé další osoby stojící za šířením lží o prospěšnosti jakési pomyslné Tečky, která
de facto neexistuje. Nikde v Evropě a ani na světě. Tedy pokud vlády nepřešly na léčbu účinnými
léky.

Obzvláště alarmující skutečností se stala snaha nechat zmizet smlouvy mezi výrobci vakcín
a nákupčími. Jejich skutečné znění je nedostupné pro všechny, tedy až na uzoučký okruh těch, kteří
se pod ně podepsali. Takže je nemají k dispozici ani poslanci Evropského parlamentu, natož těch
národních. Také po nich nepídí mainstreamová média a na veřejnost se dostaly pouze z 90ti %
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začerněné kopie, ze kterých mimo názvu dodavatele a odběratele nevyčtete vůbec nic. Vlády
jednotlivých států tak vystavily šek, aniž by komukoliv vysvětlily, za co peníze daňových poplatníků
utratily, kolik to bylo, k čemu se zavázaly a co mohou po výrobcích a dodavatelích požadovat.
Podpisem informovaného souhlasu odpovídáte na řadu otázek sami.

S přihlédnutím k této aroganci lze konstatovat, že výběr daní je tak v tuto chvíli naprosto
nepřípustný, protože se vytratila jakákoliv transparentnost hospodaření se státními penězi
a dochází k jejich mohutné defraudaci. Jde o naprosto zásadní a protiprávní jednání. Dokud
nebudou zveřejněny kompletní dokumenty týkající se nákupů vakcín a dalšího zdravotnického
materiálu, například testovacích sad, které jsou navíc nefunkční stejně jako vakcíny, lze považovat
politiky účastnící se na těchto transakcích a ty, kteří mají pravomoc po nich požadovat vysvětlení a
nedělají to, za nelegitimní a neschopné dále spravovat státní pokladny. Je s podivem, že se tím ještě
žádný soud nezabývá, jde totiž o kolosální krádež a pošlapávání práv, ignorování povinností a zvůli
moci. Vezmeme li v potaz tuto skutečnost, pak důvěřující vakcinaci patří buď do blázince nebo si
nezaslouží nic lepšího, než skončit na Jipkách. Bohužel se sami stali nebezpečnými pro své okolí už
jen tím, že jsou ujišťováni, že se jim nic nemůže stát a nemusí se většinou ani testovat (opět
opakujeme, že to je jedno, protože PCR testy o ničem nevypovídají). V Evropě se šíří vztek spojený s
navyšující se represí. Nevěřme tomu, že se nic neděje a začněme být konečně aktivní. Jinak skončíme
v márnicích (očkovaní) nebo v lágrech (přemýšlející). Ještě to můžeme zastavit.
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